



## Protokoll styrelsemöte 15/12 - 2020

### §1 Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat.

### §2 Närvarande ledamöter

David Matsson

Erik Österberg

Erik Purfurst

Sebastian Torres

Axel Halvarsson

Emmy Rylander

Masis Vardanian

Rebecca Miller

Eliaz Utbult

Robin Nappo

Natasha Mattsson Larsson

Niclas Landström

Erica Källberg

### **§3 Val av mötesordförande**

Erik Österberg väljs till mötesordförande.

### **§4 Val av mötets sekreterare**

Erik Purfurst väljs till mötets sekreterare.

### **§5 Val av justerare**

David Matsson och Axel Halvarsson väljs till mötets justerare.

### **§6 Fastställande av dagordning**

Det föreslås att en punkt ska bordläggas till nästa möte.

Dagordningen fastställs med den föreslagna ändringen.

### **§7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll**

Sekreterare (Erik Purfurst) går igenom förra veckans, 8/12–20, mötesprotokoll.

### **§8 Varvet runt**

**Näringslivsansvariga (genom Erica Källberg och Emmy Rylander):** Har skött det löpande arbetet.

**Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres och Rebecca Miller):** Har varit på möte med Educations committee samt kursombudsutskottet. Rebecca Miller var även, tillsammans med Ordförande (David Matsson), med på workshop med JURO.

Från workshopen med JURO: Under workshopen diskuterades bland annat betygssystemet och vad de olika lärosätena bedriver för arbete kopplat till detta. Överlag verkade det som de övriga lärosätena inte har så bra koll på vad medlemmarna tycker i frågan. Något annat som diskuterades var hur den digitala utbildningen fungerat.

**Chefredaktör:** Har fått inte en hel del texter och annonser. Förhoppningsvis är allt material klart nästa vecka. Tanken är att tidningen ska kunna publiceras i januari (2021).

**Kommunikationsansvarig:** Har lagt upp sammanfattning från strategihelgen och värdegrunden på hemsidan. Har även, tillsammans med chefredaktör (Masis Vardanian), skapat ett bibliotek med de upplagorna av rättstrycket som finns i digital form (vilket är de från i år samt förra året). I övrigt skött det löpande arbetet.

**Ordförande:** Var med på JURO-workshop (se ovan). I övrigt skött det löpande arbetet.

**Sekreterare:** Var på möte med de andra arrangörerna för SJM 2021 i måndags (14/12-20). Har delat ansökan till SJM-utskottet i grupperna på Facebook. I övrigt skött det löpande arbetet.

**Idrottsansvarig:** Har skött det löpande arbetet.

**Evenemangsansvariga (genom Robin Nappo och Eliaz Utbult):** Har ordnat med morgon-yoga, ett på spåret Quiz samt en klädinsamling. I övrigt skött det löpande arbetet.

**Kassör:** Har skött det löpande arbetet. Har varit en hel del arbete med GAIUS. Bland annat har de gjort en film.

**Vice ordförande:** Har skött det löpande arbetet.

### **§9 Diskussions-/informationspunkt: tillträde till JF-kontoret**

Vice ordförande informerar styrelsen om användandet av JF-kontoret. I början av verksamhetsåret kom styrelsen överens om att endast styrelsen, eller utomstående tillsammans med minst en styrelseledamot, får vistas på kontoret. Det vill säga inga utomstående (med detta menas någon som inte sitter i styrelsen) får vara på kontoret om inte en styrelseledamot är där samtidigt.

### **§10 Informationspunkt: ansökningar till Oskyldighetsprojektet**

Utbildningsansvarig (Rebecca Miller) informerar: De kommer snart öppna upp för ansökningar till oskyldighetsprojektet.

### **§11 Årsmötesprotokoll**

Styrelsen diskuterar om siffrorna vid omröstningarna under årsmötet ska skrivas in i protokollet från årsmötet. Viljan att ha en transparens och legitimitet till besluten som

fattades vägdes mot den avskräckande effekten publiceringen av siffrorna kan ha för de som kanske vill kandidera.

Beslutet delas upp i två frågor som styrelsen ska röstar om: 1. Ska resultatet (i siffror) vid röstningen angående motionerna protokollföras? 2. Ska resultatet (i siffror) vid röstningen angående valet av styrelseledamöter (för verksamhetsåret 21/22) protokollföras?

**Förslag 1:** Styrelsen röstar enhälligt ja till förslaget.

**Förslag 2:** En majoritet av styrelsen röstade mot förslaget (med 7 röst mot och 5 röster för).

## **§12 Enkät Education Committee**

Det kommer genomföras en enkät, likt den JF gjorde i våras, för hela handelshögskolan. Syftet med enkäten är att undersöka hur studenterna upplever distansundervisningen. Enkäten kommer publiceras på torsdag.

## **§13 Övrigt**

**Nästa möte:** Vice ordförande föreslår att nästa möte ska hållas 5/1–21. Styrelsen godkänner.

## **§14 Nästa möte: 5 januari 2021**

Tisdag 5/1–21 kl. 8:00-10:00.

## **§15 Mötets avslutande**

Mötet förklaras avslutat.